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Proponowany porządek obrad LV sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezrobocia za 2021 r. i działaniach, które będą podejmowane przez 

Powiatowy Urząd Pracy na rzecz przeciwdziałania bezrobociu w 2022 r. 

9. Sprawozdanie z działalności MOPS Brzeziny za 2021 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

za 2021 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny za 2021 r. 

12. Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2021-2030" w odniesieniu do roku 2021. 

13. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 rok oraz Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2021 rok. 

14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022–2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzezinach, 

4) zmiany statutu Żłobka Miejskiego „Maluch” w Brzezinach, 

5) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024, 

6) zmiany uchwały Nr LIII/400/2022 Rady Miasta Brzeziny z dnia 24 lutego 2022 r.              

w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierani odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz górnych 

stawek opłat w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych, 

7) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: 

Kościuszki, Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, 

Fredry i Piłsudskiego, 

8) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 7 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: 

Głowackiego, Przedwiośnie, Sienkiewicza, Mickiewicza, Okrzei, Dąbrowskiego, 

Polnej, projektowanej drogi KDG oraz południowo wschodniej granicy miasta, 

9) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 1, obrębu nr 2 i obrębu nr 8 położonych w rejonie 

ulic: Sejmu Wielkiego, Waryńskiego, Konopnickiej, Kościuszki, Kopernika                           

i Strykowskiej, 

10) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki nr 672/5, 673/4                  

i 674/5, położonej  w Brzezinach przy ul. Mrockiej, 

11) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki nr 533/1 i 533/2, 

położonej  w Brzezinach przy ul. Reymonta, 

12) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
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bezdomności zwierząt na terenie miasta Brzeziny”. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie sesji. 

 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył LV sesję Rady Miasta Brzeziny w dnia 31 

marca 2022 r. o godz. 905 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana na 

żywo do internetu przez platformę posiedzenia.pl. 
 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 11 radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Adam Durański, Janusz Nowański oraz Krzysztof Sienkiewicz spóźnili się na 

posiedzenie Rady Miasta. 

Radna Marieta Michalska nieobecna podczas posiedzenia. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż 28 marca br. wpłynął do niego wniosek 

Burmistrza Miasta Brzeziny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym                      

na terytorium tego państwa. 

W związku z tym porządek obrad LV sesji Rady Miasta Brzeziny przedstawiać się będzie 

następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezrobocia za 2021 r. i działaniach, które będą podejmowane przez 

Powiatowy Urząd Pracy na rzecz przeciwdziałania bezrobociu w 2022 r. 

9. Sprawozdanie z działalności MOPS Brzeziny za 2021 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

za 2021 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny za 2021 r. 

12. Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2021-2030" w odniesieniu do roku 2021. 

13. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 rok oraz Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2021 rok. 

14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022–2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzezinach, 

4) określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym                      
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na terytorium tego państwa, 

5) zmiany statutu Żłobka Miejskiego „Maluch” w Brzezinach, 

6) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024, 

7) zmiany uchwały Nr LIII/400/2022 Rady Miasta Brzeziny z dnia 24 lutego 2022 r.              

w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierani odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz górnych 

stawek opłat w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych, 

8) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: 

Kościuszki, Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, 

Fredry i Piłsudskiego, 

9) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 7 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: 

Głowackiego, Przedwiośnie, Sienkiewicza, Mickiewicza, Okrzei, Dąbrowskiego, 

Polnej, projektowanej drogi KDG oraz południowo wschodniej granicy miasta, 

10) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 1, obrębu nr 2 i obrębu nr 8 położonych w rejonie 

ulic: Sejmu Wielkiego, Waryńskiego, Konopnickiej, Kościuszki, Kopernika                           

i Strykowskiej, 

11) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki nr 672/5, 673/4                  

i 674/5, położonej  w Brzezinach przy ul. Mrockiej, 

12) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki nr 533/1 i 533/2, 

położonej  w Brzezinach przy ul. Reymonta, 

13) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Brzeziny”. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie sesji. 
 

Na posiedzenie Rady Miasta przybyli spóźnieni radni: Adam Durański oraz Krzysztof 

Sienkiewicz. 
 

Głos zabrał radny Marek Matyszczak, który na prośbę mieszkańca Brzezin zgłosił wniosek 

formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt 14.10. - projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z 

obrębu nr 1, obrębu nr 2 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Sejmu Wielkiego, 

Waryńskiego, Konopnickiej, Kościuszki, Kopernika i Strykowskiej. 

 

Radny Dariusz Guzek poparł wniosek formalny radnego Marka Matyszczka, a następnie 

poprosił o zorganizowanie spotkania ze wszystkimi mieszkańcami, którzy podpisali się na 

piśmie skierowanym do Urzędu Miasta będącym również dw. Rady Miasta. Wyjaśnił, iż na 

wtorkowym spotkaniu w terenie obecny był jedynie jeden z mieszkańców, którzy podpisali się 

pod pismem. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zdjęcie z porządku obrad w/w projektu uchwały spowoduje 

wydłużenie procedury uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a tym 

samym późniejszego jego uchwalenie w w/w obszarach. Mieszkańcy, którzy czekają na 

uchwalenie mpzp będą musieli odłożyć wszystkie swoje plany w czasie. 

Podkreśliła, iż pzp był wyłożony, a mieszkańcy ani podczas wyłożenia, ani tym bardziej przez 

ostatnie 17 lat nie zgłaszali żadnych uwag do niego. Odbyła się wizja w terenie, gdzie projektant 

bardzo szczegółowo wyjaśnił zmianę w/w obszaru. 
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Dodała, iż mpzp w proponowanej uchwalenie nie ulega zmianie w stosunku do roku 2004. 

 

Radny Daniel Szymczak powiedział, iż radni chcieliby spotkać się z pozostałymi mieszkańcami, 

którzy podpisali się pod pismem, aby poznać ich zdanie w tej kwestii. Zaproponował, aby po 

spotkaniu z mieszkańcami zwołać sesję nadzwyczajną. 

 

Pani Burmistrz poinformowała, iż wniosek mieszkańców wpłynął 2 tygodnie przed sesją i 

mieszkańcy mogli wziąć udział w posiedzeniu komisji. Przypomniała, iż to nie byłoby pierwsze 

spotkanie z mieszkańcami, gdyż w lutym na posiedzeniu komisji obecny był jeden z 

wnioskodawców, a dwa dni temu odbyła się wizja w terenie z projektantem. W związku z tym 

zdaniem Pani Burmistrz nie ma powodu, aby zdejmować w/w punkt z porządku obrad. 

Dodatkowo wnioskodawcy w dniu dzisiejszym również mogli przyjść na sesję, jednak poza 

jednym z mieszkańców (który był podczas wizji w terenie) nikt więcej nie przyszedł. 

 

Radny Daniel Szymczak przyznał rację Pani Burmistrz, iż mieszkańcy zainteresowani mogli 

przyjść dziś na sesję, jednak spotkanie w terenie zorganizowane zostało z dnia na dzień i nie 

wszyscy mieszkańcy o nim wiedzieli. Radni chcieliby spotkać się ze wszystkimi mieszkańcami i 

wysłuchać ich stanowiska, aby później nie obarczano radnych odpowiedzialnością za istniejący 

stan rzeczy. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż termin komisji wyjazdowej ustalił Przewodniczący Rady 

Miasta na miesiąc przed dzisiejszą sesją, więc nie było przeszkód, aby mieszkańcy mogli wziąć 

w niej udział.         

 

Radni nie zgłosili więcej uwag. 
 

W związku z tym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Marka Matyszczaka o zdjęcie z porządku obrad punktu 14.10. tj. projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 1, obrębu nr 2 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Sejmu 

Wielkiego, Waryńskiego, Konopnickiej, Kościuszki, Kopernika i Strykowskiej. 

 

Wynik głosowania: 

10. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  3. – „wstrzymujące się od głosu”. 

Wniosek formalny radnego Marka Matyszczaka został przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta odczytał nowy porządek obrad LV sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezrobocia za 2021 r. i działaniach, które będą podejmowane przez 

Powiatowy Urząd Pracy na rzecz przeciwdziałania bezrobociu w 2022 r. 

9. Sprawozdanie z działalności MOPS Brzeziny za 2021 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

za 2021 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny za 2021 r. 
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12. Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2021-2030" w odniesieniu do roku 2021. 

13. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 rok oraz Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2021 rok. 

14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022–2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzezinach, 

4) określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym                      

na terytorium tego państwa, 

5) zmiany statutu Żłobka Miejskiego „Maluch” w Brzezinach, 

6) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024, 

7) zmiany uchwały Nr LIII/400/2022 Rady Miasta Brzeziny z dnia 24 lutego 2022 r.              

w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierani odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz górnych 

stawek opłat w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych, 

8) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: 

Kościuszki, Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, 

Fredry i Piłsudskiego, 

9) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 7 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: 

Głowackiego, Przedwiośnie, Sienkiewicza, Mickiewicza, Okrzei, Dąbrowskiego, 

Polnej, projektowanej drogi KDG oraz południowo wschodniej granicy miasta, 

10) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki nr 672/5, 673/4                  

i 674/5, położonej  w Brzezinach przy ul. Mrockiej, 

11) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki nr 533/1 i 533/2, 

położonej  w Brzezinach przy ul. Reymonta, 

12) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Brzeziny”. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad: 

 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Zmieniony porządek obrad LV sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 

 

4.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Pani Burmistrz przedstawiła informację z prac między sesjami: 

 

- 28 lutego uczestniczyła w posiedzeniu sztabu Zarządzania Kryzysowego w sprawie 

uchodźców z Ukrainy w Starostwie Powiatowym w Brzezinach, 
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- 2 marca brała udział w wideokonferencji z p. Piotrem Ciepluchą Wicewojewodą Łódzkim w 

sprawie pomocy obywatelom Ukrainy, 

 

- 2 marca otrzymano informację o zakwalifikowaniu się do dofinansowania w ramach programu 

„Cyfrowa Gmina”. Kwota dotacji – 370.950,00 zł. Poziom dofinansowania – 100 %, 

 

- 4 marca złożono wniosek do projektu Lokalny Animator Sportu 2022 w ramach programu 

„Sport Wszystkich Dzieci”. Dofinansowanie z MSiT. Dotacja do wynagrodzenia animatora 

zatrudnionego do końca 2022 r. przy orlikach - 1.200,00 zł/m-c. 15 marca podpisano umowę o 

dofinansowanie z Instytutem Sportu – Państwowym Instytutem, 

 

- 4 marca odbyły się drugie urodziny Żłobka Miejskiego „Maluch” w Brzezinach, 

 

-7 marca uczestniczyła on-line w spotkaniu z przedstawicielem Banku Gospodarstwa 

Krajowego w Warszawie w sprawie pozyskania środków finansowych z Programu Polski Ład w 

ramach II naboru, 

 

- 8 marca uczestniczyła w spotkaniu z Sekretarzem Stanu w MSWiA p. Pawłem Szefernakerem 

i Wojewodą Łódzkim – p. Tobiaszem Bocheńskim w sprawie pomocy obywatelom Ukrainy, 

 

- 10 marca odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkoli oraz kierownika MOPS w 

sprawie organizacji kształcenia, wychowania i opieki dzieci i młodzieży będących obywatelami  

Ukrainy,  

 

- 14 marca spotkała się z przedstawicielami firmy - wykonawcy zadania pn. „Przebudowa ciągu 

dróg w ul. Św. Anny, Wodociągowej i Południowej w Brzezinach – etap I” w sprawie realizacji 

inwestycji. Wykonawca uzgadnia projekt budowlany z Wojewódzkim Konserwatorem 

Zabytków i oczekuje na dokument – potwierdzenie zgłoszenia ze Starostwa Powiatowego w 

Brzezinach, 

 

- 14 marca złożono wniosek do programu „Pod biało-czerwoną”. W ramach projektu 

przewidziano zakup z dostawą i montażem jednego masztu i jednej flagi. Wnioskowana kwota 

dofinansowania 5.000,00 zł, poziom dofinansowania – 100 % 

 

- 16 marca po przeprowadzonym postępowaniu w trybie przetargu nieograniczonego na 

modernizację systemu uzdatniania wody basenu sportowego w ramach zadania inwestycyjnego 

pn. „Modernizacja obiektów Centrum Kultury Fizycznej w Brzezinach” zawarła umowę na 

wykonanie zadania z firmą PPUH Transcom Sp. z o.o. z Katowic na kwotę 694.950,00zł brutto, 

 

- 17 marca wzięła udział w konferencji zorganizowanej przez Starostwo Powiatowe w 

Brzezinach i Powiatowy Urząd Pracy nt. zatrudniania obywateli Ukrainy, 

 

- 17 marca odbyło się Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki ZUK sp. z o.o. w 

Brzezinach. Podjęte zostały uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego spółki 

za rok obrotowy 2021, sprawozdania  z działalności Zarządu za rok 2021 oraz w sprawie 

absolutorium dla Zarządu i Rady Nadzorczej, 

 

- 18 marca Zastępca Burmistrza spotkał się z p. Przemysławem Olczakiem - Wicedyrektorem 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi w sprawie możliwości skorzystania ze środków 

zewnętrznych, 

 

- 28 marca odbyła się rada budowy w sprawie realizacji inwestycji – budowy kanału w ramach 

zadania pn. „Przeciwdziałanie zagrożeniu powodziowemu”, 

 

- 29 marca po przeprowadzonym postępowaniu w trybie przetargu nieograniczonego na 

wykonanie zadania pn. „Poprawa dostępności do kompleksu przedszkolno – żłobkowego w 

Brzezinach wraz z budową placu zabaw i infrastrukturą towarzyszącą” wybrała wykonawcę – 

firmę FreeKinds s.c. z Trzęsowic za kwotę 401.352,54 zł brutto, 
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- 30 marca złożono wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Rozszerzenie oferty kulturalnej 

Muzeum Regionalnego w Brzezinach poprzez modernizację sceny plenerowej, wykonanie wiaty 

imprezowo-wystawowej oraz zakup wyposażenia umożliwiającego organizację imprez 

plenerowych”. Dofinansowanie ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020 - rozwój ogólnodostępnej niekomercyjnej infrastruktury w ramach poddziałania 19.2 

„Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez 

społeczność”. Poziom dofinansowanie 63,63%. Całkowita wartość projektu: 187.291,00 zł. 

Wnioskowana kwota dofinansowania: 119.193,00 zł. Zakres projektu: modernizacja sceny, 

wiata wraz z montażem, zestawy biesiadne (stół i 2 ławki), zakup ławek do ogniska, zakup 

kolumn aktywnych i mikrofonów. 
 

Dyskusja. 

 

Radny Przemysław Maślanko poprosił o szczegóły spotkania z 10 marca br. z dyrektorami szkół 

i przedszkoli oraz kierownikiem MOPS-u w sprawie organizacji kształcenia, wychowania i 

opieki dzieci i młodzieży będących obywatelami  Ukrainy. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na chwilę obecną mamy ponad 40 dzieci z Ukrainy. 

Utworzono już 3 oddziały przygotowawcze w naszych szkołach podstawowych. Są to oddziały 

powołane przede wszystkim w celu nauki języka polskiego. W przedszkolu również mamy 

dzieci z Ukrainy i z uwagi, iż coraz więcej ich przybywa najprawdopodobniej zostanie 

utworzony oddział przedszkolny z Szkole Podstawowej Nr 3, gdyż są tam najlepsze warunki i 

dużo wolnego miejsca. Jeśli chodzi o nauczycieli to poprzez Urząd Pracy zatrudniona została 

nauczycielka z Ukrainy, która uczyła tam języka polskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poprosił o szczegóły spotkania w sprawie 

budowy kanału, a następnie zapytał, czy wody opadowe z ul. Okrzei i Reformackiej zostaną 

włączone do nowego kanału? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż budowa kanału nie jest zagrożona. Jedynym zagrożeniem są 

wzrastające ceny materiałów, przede wszystkim stali. Prace postępują zgodnie z 

harmonogramem. Zdarzają się sytuacje nieprzewidziane, ale nie mają one istotnego wpływu na 

przebieg całej inwestycji. 

Z uwagi na ukształtowanie terenu wody z ul. Reformackiej oraz Okrzei będą częściowo 

odbierane przez nowy kanał. 

 

Radny Daniel Szymczak zapytał o szczegóły spotkań z: 28 lutego, 2 marca, 8 marca, 17 marca. 

Ilu uchodźcom udzieliliśmy pomocy oraz czy Miasto otrzymało środki zewnętrzne na ten cel? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż spotkania sztabu Zarządzania Kryzysowego w sprawie 

uchodźców z Ukrainy odbywają się cyklicznie (raz w tygodniu). Podczas spotkań omawiana jest 

obecna sytuacja w związku z agresją Rosji na Ukrainę i napływem uchodźców. Rozpoczęliśmy 

proces nadawania PESEL-i - na koniec wczorajszego dnia wydano ich łącznie 400szt. 

Przyjeżdżają do nas uchodźcy z różnych miast. Organizowana jest zbiórka rzeczy oraz żywności   

dla uchodźców. W Ochotniczej Straży Pożarnej przygotowano 15 miejsc do spania dla osób 

dorosłych i 4 dla dzieci. Zostało to sfinansowane ze środków Miasta przeznaczonych na 

zarządzanie kryzysowe. Po złożeniu do Wojewody wniosku o płatność poniesione koszty 

zostaną zrefinansowane. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała o szczegóły spotkania z 7 marca br. w ramach II 

naboru z Polskiego Ładu - czy rozmowy dotyczyły złożonych przez Miasto wniosków i czy są 

już wyniki? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w związku z wybuchem wojny proces rozstrzygnięcia 

wniosków wydłuża się i nie znamy terminu ogłoszenia wyników. Dodatkowo należy pamiętać, 
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iż kosztorysy składane przez Miasto przy tych wnioskach są już nieadekwatne do cen, które 

obecnie obowiązują. 
 

Radna zapytała również, czy spotkanie z 18 marca br. z wicedyrektorem  Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy dotyczyło ogólnych form wsparcia, czy pomocy dla uchodźców? 

 

Spotkanie dotyczyło wsparcia finansowego i programów dla mieszkańców naszego miasta. Być 

może uda się zrealizować kilka projektów – odpowiedziała Pani Burmistrz. 

 

Na pytanie radnej odnośnie szczegółów projektów Pani Burmistrz przekazała głos swojemu 

zastępcy, który poinformował, iż podczas spotkania mowa była o możliwości pojawienia się 

jeszcze w tym okresie projektowania niewykorzystanych środków z innych projektów na 

przedszkola i żłobki. Miało to pierwotnie odbyć się w formie akcesu gmin tymczasem teraz 

mówi się już o wydłużonej procedurze. W dniu dzisiejszym po 1400 planowany jest również 

przyjazd wicedyrektora i radni będą na bieżąco informowani. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Daniel Szymczak odczytał treść złożonej interpelacji, w której zawnioskował o 

zaplanowanie w budżecie Miasta kwoty na  zakup oświetlenia i kamery monitorującej porządek 

na placu zabaw przy ul. Przechodniej. Radny swoją prośbę argumentował powtarzającymi się 

tam, atakami wandalizmu. 

Interpelacja została złożona na ręce Przewodniczącego Rady Miasta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza na wstępie przypomniał, iż wnioski do budżetu składane są do 30 września, 

niemniej jednak prośba radnego na pewno zostanie rozpatrzona.  

 

Radna Ilona Redlińska poinformowała, iż w okresie między sesjami złożyła interpelację, która 

dotyczyła możliwości przeznaczenia niezagospodarowanej działki na skrzyżowaniu ul. 

Żeromskiego/Andersa pod parking. Kwestie tą poruszała już wcześniejszych sesjach i wówczas 

uzyskała odpowiedź, Miasto podjęło rozmowy w tej sprawie. W związku z tym chciałaby 

zapytać, czy już coś więcej wiadomo w tej sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza przypomniał, iż działka, o której mowa jest własnością prywatną. Podjęto 

rozmowy z właścicielem, jednak nie jest to taka prosta sprawa jakby się wydawało. 

 

Na posiedzenie Rady Miasta przybył spóźniony radny Janusz Nowański. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, co do otrzymanych odpowiedzi na złożone interpelacje. 

 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich.    

Radny Daniel Szymczak zapytał Panią prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Ewę 

Mądrą-Chojkę, czy wystarczy jej środków na dokończenie inwestycji, które obecnie tak licznie 

są realizowane przez spółkę? 

 

Pani prezes Ewa Mądra-Chojka odpowiedziała, iż nigdy nie ma wystarczających środków, aby 

zrealizować wszystkie potrzeby. Spółka wykonuje remonty, które jest w stanie zabezpieczyć 

finansowo. W większości są to remonty wykonywane w budynkach wspólnot mieszkaniowych, 

gdzie to wspólnoty podejmują decyzje jaki zakres remontu będzie wykonywany w zależności od 

środków finansowych wspólnoty Zazwyczaj odbywa się to tak, że spółka podczas zebrania 

wspólnoty przedstawia potrzeby opierając się na protokołach przeglądów technicznych oraz 

wnioskach mieszkańców i właścicieli. Następnie wspólnota przyjmuje plan gospodarczy i ustala 

zaliczki. Zwykle są to pieniądze zbierane przez lata. 
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Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał dyrektora Centrum Kultury Fizycznej Daniela 

Nawrockiego, kiedy nastąpi modernizacja basenu, na jak długo basen zostanie wyłączony z 

użytkowania oraz jaki będzie zakres prac? 

 

Dyrektor CKF-u Daniel Nawrocki poinformował, iż wyłączenie obiektu z użytkowania nastąpi 

przed 15 czerwca br., a wykonawca ma zrealizować inwestycje do 15 sierpnia. Dyrektor będzie 

starał się, aby jak najwcześniej nastąpiło otwarcie obiektu. Z uwagi na podwyżkę cen                                        

zakres remontu uległ zmianie, jednak generalnie jest to technologia uzdatniania wody basenu 

sportowego. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 

                                                                             

8.  Informacja o stanie bezrobocia za 2021 r. i działaniach, które będą podejmowane przez 

Powiatowy Urząd Pracy na rzecz przeciwdziałania bezrobociu w 2022 r. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Brzezinach Anna Wiśniewska przedstawiła informację 

nt. stanu bezrobocia za 2021 r. oraz działaniach podejmowanych przez PUP na rzecz 

przeciwdziałania bezrobociu w 2022 r. – informacja w załączeniu do niniejszego protokołu.  

Pani dyrektor poinformowała, iż liczba zarejestrowanych osób bezrobotnych z terenu miasta na 

dzień 31 grudnia 2021 roku wynosiła 408 (190 kobiet), w tym bez prawa do zasiłku 360 osób. 

W 2021 roku z terenu miasta Brzeziny zarejestrowało się 499 osób, 528 osób zostało 

wyrejestrowanych, w tym z powodu podjęcia pracy – 290. Najliczniejsze grupy bezrobotnych to 

osoby w przedziale wiekowym 35-54, osoby z wykształceniem podstawowym i niepełnym 

podstawowym oraz osoby pozostające bez pracy powyżej 12 miesięcy.  

W ramach środków z Funduszu Pracy, środków unijnych oraz środków PFRON z terenu miasta 

zaktywizowano: 4 osoby w ramach prac interwencyjnych, 21 osób w ramach robót publicznych, 

16 osób otrzymało jednorazowe środki na podjęcie działalności, utworzono 4 stanowiska pracy, 

74 osoby odbyły staż oraz 14 osób ukończyło szkolenie.  

 

W roku 2021 Powiatowy Urząd Pracy w Brzezinach wydatkował w ramach Tarczy 

Antykryzysowej 3.117.222,14zł, w tym miasto 1.882.445,67zł. Wpłynęło 698 wniosków, z tego: 

-   31 (miasto - 14) na pożyczkę dla mikroprzedsiębiorców oraz organizacji pozarządowych,  

-  34 (miasto – 27) na dofinansowanie części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej 

dla przedsiębiorców samozatrudnionych,  

- 17 (miasto - 10) na dofinansowanie części kosztów wynagrodzeń pracowników dla 

mikroprzedsiebiorców, małych i średnich przedsiębiorców,  

-  616 (miasto - 339) na dotację dla mikro i małych przedsiębiorców określonych branż. 

 

W 2021 roku Urząd Pracy w ramach obsługi cudzoziemców: 

- przyjął 597 oświadczeń (w tym 345 z miasta) o powierzeniu wykonywania pracy 

cudzoziemcowi. Składane oświadczenia najczęściej dotyczyły zawodów: pakowacz ręczny, 

rozbieracz-wykrawacz, kierowca samochodu ciężarowego, kierowca ciągnika siodłowego, 

krawiec, operator maszyn do produkcji wyrobów drewnianych, zbrojarz, 

- przyjął 551 wniosków (w tym 20 z miasta) o wydanie zezwolenia na pracę sezonową (w 

rolnictwie), 

- wydał 383 informacji (w tym 71 z miasta) na temat możliwości zaspokojenia potrzeb 

kadrowych podmiotu powierzającego wykonywanie pracy występującemu do Wojewody o 

wydanie zezwolenia na pracę cudzoziemca na okres do 3 lat. 

Na chwilę obecną zarejestrowano już 22 cudzoziemców, z czego 12 znalazło pracę za 

pośrednictwem Urzędu Pracy, a 10 samodzielnie. 
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Dyskusja. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy uchodźcom przysługą również środki na tzw. „rozwój 

działalności gospodarczej”? 

 

Pani dyrektor Anna Wiśniewska odpowiedziała, że jest taka możliwość, jednak na chwilę 

obecną nikt jeszcze z tych środków nie skorzystał. 

 

Radni nie mieli pytań.  
 

9. Sprawozdanie z działalności MOPS Brzeziny za 2021 r.  

10. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie za 2021 r. 

11.  Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny za 2021 r. 

12. Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2021-2030" w odniesieniu do roku 2021. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Teresa Kwiecień poinformowała, iż 

sprawozdania szczegółowo zostały omówione podczas Komisji Rady Miasta. 

Następnie w wielkim skrócie przedstawiła: 

1. sprawozdanie z działalności MOPS Brzeziny za 2021 r., 

2. sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

za 2021r. 

3. sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny za 2021 r. 

4. sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2021-2030" w odniesieniu do roku 2021. 

 

Wszystkie 4 sprawozdania w załączeniu do niniejszego protokołu. Udostępnione również 

zostały na BIP-ie Miasta. 

 

Sprawozdanie z działalności MOPS Brzeziny za 2021 r. 

Ośrodek działa na podstawie ustawy o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004 r. Pomoc 

społeczna jest instytucją polityki społecznej państwa, mającą na celu umożliwienie  osobom i 

rodzinom przezwyciężanie trudnych sytuacji życiowych, których nie są one w stanie pokonać, 

wykorzystując własne uprawnienia, zasoby i możliwości.  
Pomocy społecznej udziela się osobom i rodzinom z powodu m.in.: ubóstwa, sieroctwa, 

bezdomności, bezrobocia, niepełnosprawności, długotrwałej lub ciężkiej choroby, przemocy w 

rodzinie, potrzeby ochrony ofiar handlu ludźmi, potrzeby ochrony macierzyństwa lub 

wielodzietności, bezradności w sprawach opiekuńczo-wychowawczych i prowadzenia 

gospodarstwa domowego, zwłaszcza w rodzinach niepełnych lub wielodzietnych, trudności w 

integracji cudzoziemców, którzy uzyskali w Rzeczpospolitej Polskiej status uchodźcy, ochronę 

uzupełniającą lub zezwolenie na pobyt czasowy, trudności w przystosowaniu do życia po 

zwolnieniu z zakładu karnego, alkoholizmu lub narkomanii, zdarzenia losowego i sytuacji 

kryzysowej, klęski żywiołowej lub ekologicznej. 

Prawo do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej (poza okolicznościami szczególnymi) 

przysługuje osobom i rodzinom, których dochód  nie przekracza kryterium ustawowego 

określonego w ustawie o pomocy społecznej.  

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej zatrudniał na dzień 31.12.2021 r. 28  pracowników (w tym 

1 pracownika w wymiarze ½ etatu). Spośród 10 pracowników socjalnych 7 pracuje w rejonach 

opiekuńczych,  gdzie są rozpoznawane potrzeby społeczne osób indywidualnych, rodzin i grup, 

zaspakajane niezbędne potrzeby życiowe osób niezaradnych, niezdolnych do pracy z powodu 

wieku, niepełnosprawności, stanu zdrowia, przejściowej trudnej sytuacji życiowej, 

rozwiązywane problemy środowisk zagrożonych uzależnieniami, będących w konflikcie z 

prawem, bezdomnych, bezrobotnych. 
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Zgodnie z obowiązującymi przepisami MOPS zatrudnia pracowników socjalnych 

proporcjonalnie do liczby ludności gminy w stosunku jeden pracownik socjalny na 2000 

mieszkańców. Dla zabezpieczenia prawidłowej diagnozy socjalnej, realizacji zadań i 

właściwego przeprowadzenia wywiadów środowiskowo-rodzinnych ważna jest stabilność oraz 

odpowiednie przygotowanie zawodowe kadry ośrodka. 

Spośród 28 osób zatrudnionych w MOPS-ie  22 osoby posiadają wykształcenie wyższe,              

w tym 6 osób podyplomowe studia z zakresu pomocy społecznej, 1 osoba podyplomowe studia 

w zakresie asystent rodziny, 1 osoba podyplomowe studia w zakresie terapii pedagogicznej. 

Cztery osoby posiadają wykształcenie średnie kierunkowe – studium dwuletnie podyplomowe 

pracowników socjalnych. Jeden pracownik ma specjalizację zawodów I stopnia pracownika 

socjalnego, a dwóch pracowników ma specjalizację zawodów II stopnia pracownika socjalnego. 

Dwóch pracowników aktualnie kontynuuje naukę na wyższej uczelni. Zatrudniony jest również 

psycholog, który świadczy poradnictwo i prowadził terapię psychologiczną, również na rzecz 

dzieci w szkołach i przedszkolach na terenie miasta, a także prawnik oraz asystent rodziny. 

Specjaliści posiadają wykształcenie wymagane do wykonywania pracy na powierzonym 

stanowisku. 

 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 

2021r. 

Zespół Interdyscyplinarny w Brzezinach został powołany, aby realizować zadania związane z 

zapewnieniem osobom dotkniętych przemocą w rodzinie profesjonalnego wsparcia. Zgodnie z 

przepisami w skład Zespołu wchodzą przedstawiciele kluczowych instytucji i organizacji 

działających na rzecz pomocy osobom dotkniętych przemocą, izolacji osób stosujących 

przemoc, a także profilaktyki przemocy w rodzinie, którzy w ramach swoich obowiązków 

służbowych i zawodowych wykonują przedmiotowe zadania na rzecz mieszkańców Brzezin. 

W skład Zespołu Interdyscyplinarnego wchodzi 18 osób z instytucji działających na terenie 

miasta.  

Do zadań  Zespołu Interdyscyplinarnego należy monitorowanie zjawiska przemocy na terenie 

miasta Brzezin i  koordynowanie działań podmiotów, których przedstawiciele wchodzą w skład 

Zespołu. 

Członkowie Zespołu Interdyscyplinarnego spotykali się w trybie interwencyjnym w celu 

pomocy rodzinom w sytuacjach kryzysowych. Skład członków spotkań był ruchomy i zależny 

od potrzeby rodzin. 

W roku 2021 było aktywnych 18 „Niebieskich  kart” w tym 11 założonych w roku 

kalendarzowym, głównie przez Policję, szkołę i pracownika socjalnego. 

Procedurę Niebieskiej Karty zakończono w 16  przypadkach. 

Na podstawie otrzymanych kart zostały wszczęte procedury w ramach, których członkowie 

Zespołu Interdyscyplinarnego udzielali pomocy osobom pokrzywdzonym, podejmowali 

działania w stosunku do osób wobec, których istnieje podejrzenie stosowania przemocy, 

opracowywali indywidualne plany  pomocy dla osób dotkniętych przemocą i ich rodzin. 

Odbyły się 4 spotkania zorganizowane ze względu na konieczność ustalenia strategii działania 

wobec poszczególnych rodzin potrzebujących pomocy oraz 20 spotkań mających charakter 

interwencyjny. W sumie odbyły się 24 spotkania, które zostały zwołane w celu omówienia 

spraw rodzin wymagających interdyscyplinarnej pomocy. 

Członkowie Zespołu spotykali się regularnie i przeprowadzali wizyty domowe w środowiskach 

potrzebujących wsparcia. 

Ze względu na sytuację epidemiologiczną w kraju Zespół Interdyscyplinarny pracował zgodnie 

z wytycznymi bezpieczeństwa sanitarnego. 

W zakresie monitorowania środowisk zagrożonych wystąpieniem przemocy lub tych, w których 

dochodzi do przemocy MOPS prowadzi stałą współpracę z Komendą Powiatową Policji, 

szkołami, kuratorami sądowymi, Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
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kołem terenowym Polskiego Czerwonego Krzyża, Pełnomocnikiem ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Brzezinach. 

 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny za 2021 r. 

Zawarte w programie zadania sformułowane jako Cele zostały w 2021 roku zrealizowane. 

Forma i stopień realizacji był zróżnicowany w zależności od potrzeb i charakterystyki 

środowisk. Głównym celem programu jest prawidłowe psychospołeczne funkcjonowanie  

rodzin, stworzenie optymalnych możliwości wychowawczych. Zintegrowane działania 

jednostek współpracujących na rzecz rodziny służyły osiągnięciu zamierzonych w programie  

celów. Ubożenie rodzin i związana z nim bezradność w sprawach opiekuńczo-wychowawczych 

i prowadzenia gospodarstwa domowego. Wzrastające koszty utrzymania, niskie wynagrodzenia 

osób pracujących powodują brak poczucia bezpieczeństwa, brak stabilizacji co sprzyja  ich 

niewydolnością. Rodziny z wieloma problemami powinny być objęte wsparciem 

specjalistycznym, pomocą w poszukiwaniu rozwiązań i poprawy ich sytuacji rodzinnej i 

społeczno-ekonomicznej. Praca z rodzinami na rzecz zaspokojenia podstawowych potrzeb, 

zapewnienia poczucia bezpieczeństwa, podtrzymania więzi rodzinnych, prawidłowego 

funkcjonowania w otoczeniu. Program jest dostosowany do potrzeb społeczności lokalnej, 

jednakże stały monitoring zarówno środowisk jak i założeń programu może wpływać na jego 

modyfikację. 

 

Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-

2030" w odniesieniu do roku 2021 

Cele obowiązującej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie miasta 

Brzeziny odpowiadały potrzebom mieszkańców. Strategia zawierała gruntowną diagnozę i 

prawidłowe wnioskowanie strategiczne.  

Zadania określone w Strategii realizowane były efektywnie. 

Realizacja obowiązującej Strategii przyczyniła się również do poprawy sytuacji socjalno-

bytowej mieszkańców miasta. Aby zagwarantować prawidłowe funkcjonowanie człowieka 

istniała potrzeba zabezpieczenia jego podstawowych potrzeb życiowych takich jak: żywność, 

odzież, opał, leki, „dach nad głową” itp. Brak środków materialnych powoduje, że większość 

osób zwraca się z prośbą o wsparcie do instytucji pomocy społecznej, aby pomoc udzielona w 

tym trudnym okresie pozwoliła na faktyczne zaspokojenie  podstawowych potrzeb bytowych. 

Ponieważ możliwości pomocy są niewspółmierne do potrzeb w związku z ciągle rosnącymi 

kosztami utrzymania, koniecznym było podejmowanie  innych  działań wspierających. 

Szeroki wachlarz  pomocy specjalistów świadczonych w jednostkach takich jak : Ośrodek 

Pomocy Społecznej, Powiatowy Urząd Pracy, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. 

Starzenie się społeczeństwa oraz dysfunkcjonalność osób związana z długotrwałymi 

schorzeniami lub niepełnosprawnością powodują ograniczenia i nie radzenie sobie z 

czynnościami domowymi lub samoobsługą. W takich przypadkach aby  jak najdłużej zatrzymać 

te osoby w środowisku lokalnym niezbędne było zapewnienie im pomocy usługowej. 

Każda pomoc i każde wsparcie generuje koszty dla gminy. Z tego też względu  poszukiwano 

dodatkowych form opieki, które zapewniło nam Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

świadcząc  dodatkowe godziny usług opiekuńczych dla klientów tego wymagających.  

Jednostki oświatowe działające na terenie miasta Brzeziny zapewniają w sposób należyty  

rozwój dzieci i młodzieży. W miarę swoich możliwości wyrównują szanse życiowe dzieci i 

młodzieży, organizują czas wolny, wpływają na podniesienie poziomu wiedzy społecznej na 

temat problemów i zagrożeń związanych z uzależnieniami. 

Ścisła współpraca wszystkich jednostek  zaangażowanych w profilaktykę i rozwiązywanie 

problemów związanych z uzależnieniami wpływa na podniesienie wiedzy oraz umiejętność 

radzenia sobie z tym problemem przez mieszkańców.   

 

Radni nie mieli pytań, co do przedstawionych sprawozdań. 
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13. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 rok oraz Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2021 rok. 

Pełnomocnik Burmistrza ds. uzależnień Krzysztof Kotynia przedstawił sprawozdanie z 

realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2021 rok oraz sprawozdanie z Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok 

– w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała, co wykazały przeprowadzone kontrole w 

punktach sprzedaży alkoholu? 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień odpowiedział, iż w kilku punktach sprzedaży tabliczki 

informujące o zakazie sprzedaży alkoholu osobom niepełnoletnim były usytuowane w 

niewidocznych miejscach, w jednym sklepie w ogóle nie było takich tabliczek (sklep otrzymał 

tydzień na ich uzupełnienie). Ponadto komisja obserwowała, czy w punktach sprzedaży nie jest 

sprzedawany alkohol osobom nietrzeźwym. Przeprowadzała również rozmowy motywacyjne. 

 

Radna zapytała jaki był koszt organizacji konferencji profilaktyki walki z narkomanią i czy 

prowadziły ją osoby z zewnątrz mające odpowiednie kwalifikacje do tego typu działań? 

 

Realizatora programu profilaktycznego „Debata szkolna” wyłoniono poprzez wystosowanie 

zapytań ofertowych. Wpłynęły 4 oferty i wybrano najbardziej korzystną ofertę.  

Programem objęte zostały wszystkie VII i VIII kasy w brzezińskich szkołach podstawowych (15 

klas) i każda z nich miała po 3 godziny zajęć. Przy wyborze instytucji brano również pod 

uwagę, czy w poprzednich latach podmiot realizował takie warsztaty, jednak głównym 

kryterium przy wyborze była cena. Rozpiętość cen była ogromna – do 10.000,00zł. Wyłoniona 

firma zrealizowała zadanie za 4.785,00zł – odpowiedział pełnomocnik. 

 

Radna dopytała, czy dzieci w ramach warsztatów otrzymały ulotki, bądź materiały 

informacyjne, czy był to koszt tylko i wyłącznie wykładu? 

 

Pełnomocnik odpowiedział, iż był to koszt tylko wykładów. Ulotki zostały zakupione wcześniej 

i były rozdawane były zarówno dzieciom, jak i rodzicom. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał pełnomocnika, czy jako członek 

Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dysponuje informacją ilu 

uzależnionych podjęło leczenie? 

 

MKRPA nie prowadzi statystyki, ale posiada postanowienia sądu osób zobowiązanych do 

leczenia. Napisane jest tam ile osób podjęło leczenie stacjonarne, a ile ambulatoryjne. 

Generalnie co trzecia osoba sama wyraża chęć podjęcia leczenia – odpowiedział pełnomocnik. 

 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska powiedziała, iż praca MKRPA opiera się głównie na 

działaniach motywujących i wskazywaniu drogi leczenia. Bardzo często przychodzą osoby, 

bardzo dobrze rokujące, jednak nie zdające sobie sprawy z własnego uzależnienia. Dodatkowo 

osoby takie uważają, że rozmowa z psychologiem, czy psychiatrą jest równoznaczna z chorobą 

psychiczną. Bardzo często po kilku spotkaniach z członkami komisji osoby uzależnione 

zaczynają dostrzegać swój problem, stają się bardziej otwarte na możliwość rozmowy z 

psychologiem i  stopniowo wykazują chęć podjęcia leczenia. Zdarzają się również sytuacje, 

kiedy osoba będąca na drodze do bardzo głębokiego uzależnienia w wyniku pracy z 

psychologiem „wychodzi z problemu”. Podczas spotkań rozdawane są materiały edukacyjne 

oraz informacyjne. Na podstawie samych materiałów człowiek samodzielnie jest w stanie 

dokonać samoanalizy i stwierdzenia czy ma problem z uzależnieniem. 

Niestety są również przypadki, gdzie pomimo ogromnych wysiłków, comiesięcznych spotkań, 
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czy nawet rozmów nic się nie zmienia w życiu tych ludzi, niemniej jednak MKRPA ma swoje 

sukcesy, a radna jest dumna z osób które podjęły leczenie i udało im się wyjść z uzależnienia. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki odparł, iż nie miał żadnych wątpliwości co 

do pracy komisji, a wręcz jest przekonany, że komisja bardzo dobrze pracuje. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 20-minutową przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

14.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 

 

14.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2022–2025 

Skarbnika Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały - w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  1. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2022 rok 

Skarbnika Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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14.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzezinach 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł odczytał, a następnie przedstawił projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

Wyjaśnił, iż Wojewoda Łódzki pismem z dnia 22 marca br. zwrócił uwagę na nieprawidłowości 

w poprzednio podjętej uchwale - chodziło m.in. o członków Ochotniczej Straży Pożarnej, 

natomiast w ustawie o ochotniczych strażach pożarnych mówi się o strażakach ratownikach i 

pojęcie to jest nieco szersze, niż członkowie OSP. Ponadto chodziło również o doprecyzowanie 

za jaki okres opłata będzie wypłacana. 

W związku z tym przygotowano stosowny projekt uchwały. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Miejskiego 

„Maluch” w Brzezinach 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł odczytał, a następnie przedstawił projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brzezinach Teresa Kwiecień 

przedstawiła, a następnie odczytała projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

14.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/400/2022 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za 

usługi w zakresie odbierani odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy oraz górnych stawek opłat w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła, a następnie odczytała projekt 

uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Wyjaśniła, iż w Uchwale Nr LIII/400/2022 z dnia 24 lutego br. nie uwzględniono górnych 

stawek opłaty za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych, a z uwagi, iż do oczyszczalni ścieków będącej w Aglomeracji Brzeziny 

dowożone są również ścieki przemysłowe, należało uwzględnić to w w/w uchwale. W związku 

z powyższym przygotowano stosowny projekt uchwały. 

Do kalkulacji stawki przyjęto dane z Zakładu Usług Komunalnych w Brzezinach spółki z o.o., 

która zarządza oczyszczalnią ścieków.  
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański odpowiedział, iż  komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

14.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 i obrębu nr 8 

położonych w rejonie ulic: Kościuszki, Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej drogi 

KDZ/KDG, Małczewskiej, Fredry i Piłsudskiego 

14.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 7 i obrębu nr 8 

położonych w rejonie ulic: Głowackiego, Przedwiośnie, Sienkiewicza, Mickiewicza, Okrzei, 

Dąbrowskiego, Polnej, projektowanej drogi KDG oraz południowo wschodniej granicy 

miasta 

Główny specjalista Wydz. RI Mirosława Terka przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Wyjaśniła, iż dzisiejsze projekty uchwał to nie tylko odpowiedź na wnioski mieszkańców, które 

wpłynęły w tym zakresie na przestrzeni kilku ostatnich lat do Urzędu Miasta Brzeziny, ale też 

dostosowanie obecnego planu do Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego przyjętego w roku 2013 oraz do obowiązujących przepisów prawnych. 

 

Następnie przekazała głos jednemu z głównych projektantów obu projektów zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Pawłowi Niemcowi, który za pomocą 

prezentacji multimedialnej przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 

i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Kościuszki, Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej 

drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, Fredry i Piłsudskiego. 

Wyjaśnił, iż wszystkie uwagi zgłoszone przez mieszkańców miasta podczas wyłożenia planu 

zostały rozpatrzone przez Burmistrza i te z uwag, które nie zostały uwzględnione oraz ich 

rozstrzygnięcia zostały zawarte w załączniku nr 2 do projektu uchwały. Przed przyjęciem 

projektu uchwały Rada Miasta Brzeziny powinna każdą z uwag  (nieuwzględnionych) 

oddzielnie rozpatrzeć. 

Następnie omówił 3 nieuwzględnione uwagi oraz powody, dla których nie zostały 

uwzględnione. 
 

Uwaga Nr 1 – wnoszący wniósł o przesunięcie drogi dojazdowej 4KD D w stronę północną. 

Uwaga nie może być uwzględniona, ponieważ przesunięcie drogi 4KD-D w kierunku 

północnym spowoduje powstanie dwóch skrzyżowań (ul. św. Anny i Wodociągowa) w niedużej 

odległości od siebie, co będzie miało niekorzystny wpływ na układ komunikacyjny miasta oraz 

stworzy problemy w prawidłowej organizacji ruchu samochodowego. 

 

Uwaga Nr 2 – dotyczy terenu oznaczonego symbolem 2 MN-U. Wnoszący wnosi, aby 

przeznaczenie podstawowe zostało ustalone jako zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna, 

zabudowa usługowa, usługi publiczne oraz przeznaczenie uzupełniające urządzenia 

towarzyszące i budynki wolnostojące garażowe. 

Uwaga nie została uwzględniona, ponieważ działka w SUiKZP znajduje się na obszarze 

oznaczonym symbolem MNU, dla którego podstawowe kierunki przeznaczenia to zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna oraz zabudowa usługowa. 
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Uwaga Nr 3 – złożona przez Wytwórnię Umundurowania Strażackiego dotyczyła dopuszczenia 

na ternie o symbolu 1 U/P instalacji odnawialnych źródeł energii o mocy elektrycznej większej 

niż 50 kW.  

Uwaga nie może być uwzględniona, ponieważ zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu 

przestrzennym, jeżeli tego typu obiekty są przewidziane do lokalizacji w pierwszej kolejności 

ich lokalizacja musi zostać przewidziana w SUiKZP. Obecnie obowiązujący dokument nie 

przewiduje na tym obszarze takich instalacji. 
 

Następnie główny projektant przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 7 

i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Głowackiego, Przedwiośnie, Sienkiewicza, 

Mickiewicza, Okrzei, Dąbrowskiego, Polnej, projektowanej drogi KDG oraz południowo 

wschodniej granicy miasta. 

Podczas wyłożenia planu mieszkańcy zgłosili swoje uwagi, które zostały rozpatrzone przez 

Burmistrza i te z uwag, które nie zostały uwzględnione oraz ich rozstrzygnięcia zostały zawarte 

w załączniku nr 2 do projektu uchwały. Przed przyjęciem projektu uchwały Rada Miasta 

Brzeziny powinna je rozpatrzeć. 

Następnie projektant omówił 2 nieuwzględnione uwagi oraz powody, dla których nie mogły 

zostać uwzględnione. 

 

Uwaga Nr 1 – dotyczy działek o nr 2973, 2970/3 w obrębie 7 w terenie o symbolu 5MN-U i 

dotyczy utrzymania i rozbudowy istniejącego gospodarstwa rolnego. Rozbudowa miałaby 

polegać m.in. na wybudowaniu płyty gnojowej oraz zbiornika na gnojówkę oraz zwiększenia 

obsady zwierząt. 

Uwaga nie może być uwzględniona, ponieważ zgodnie z ustaleniami SUiKZP działki te 

znajdują się w obszarze oznaczonym symbolem MNU, dla którego studium przewiduje 

przeznaczenie zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna i usługi. W związku z tym uwzględnienie 

tej uwagi naruszałoby ustalenia studium. 

 

Uwaga Nr 2 – dotyczy wykreślenia oznaczonego w planie budynku jako obiektu zabytkowego. 

Uwaga nie może być uwzględniona, ponieważ obiekt figuruje w gminnej ewidencji zabytków.  

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż  komisja 

pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

nieuwzględnione przez Burmistrza uwagi do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 

i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Kościuszki, Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej 

drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, Fredry i Piłsudskiego: 

 

Wynik głosowania uwagi Nr 1 (14.8.1.): 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uwaga Nr 1 nie została uwzględniona. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Wynik głosowania uwagi Nr 2 (14.8.2.): 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uwaga Nr 2 nie została uwzględniona. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania uwagi nr 3 (14.8.3.): 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uwaga Nr 3 nie została uwzględniona. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie cały projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Kościuszki, Św. 

Anny, Żeromskiego, projektowanej drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, Fredry i Piłsudskiego 

(14.8.4.). 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie nieuwzględnione przez 

Burmistrza uwagi do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 7 i obrębu nr 8 

położonych w rejonie ulic: Głowackiego, Przedwiośnie, Sienkiewicza, Mickiewicza, Okrzei, 

Dąbrowskiego, Polnej, projektowanej drogi KDG oraz południowo wschodniej granicy miasta: 

 

Wynik głosowania uwagi Nr 1 (14.9.1.): 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uwaga Nr 1 nie została uwzględniona. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania uwagi Nr 2 (14.9.2.): 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uwaga Nr 2 nie została uwzględniona. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał główny specjalista Wydz. RI Mirosława Terka, która poinformowała, iż przed 

procedowaniem całego projektu uchwały chciałaby wprowadzić autopoprawkę, o której mówiła 

już na komisjach, a główny projektant jeszcze raz wyjaśni na czym ona polega. 
 

Główny projektant Paweł Niemiec poinformował, iż w trakcie przygotowania dokumentów już 

po przekazaniu wszystkich projektów planów miejscowych do Biura Rady w biurze 
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projektowym zauważono, iż w przypadku załącznika graficznego rysunku do tego planu 

miejscowego, na którym znajduje się wyrys ze SUiKZP z naniesionymi granicami omyłkowo 

został przekazany rysunek planu miejscowego, gdzie wyrys z tego planu miejscowego nie 

uwzględniał uchwały zmieniającej podjętej w tym roku do tego planu miejscowego – chodzi o 

pewien obszar, który został wyłączony z granicy opracowania. Dlatego też autopoprawką 

wnoszony jest nowy załącznik nr 1 do planu miejscowego, który jest zmieniony tylko i 

wyłącznie w zakresie wyrysu studium przedstawiającym prawidłowe granice opracowania tego 

planu miejscowego. W pozostałej części merytorycznej załącznik nr 1 nie został w jakikolwiek 

sposób zmieniony. 

 

Radni nie mieli pytań. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie cały projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 6 i obrębu nr 8 położonych w rejonie ulic: Kościuszki, 

Św. Anny, Żeromskiego, projektowanej drogi KDZ/KDG, Małczewskiej, Fredry i Piłsudskiego 

wraz z wprowadzoną autopoprawką (14.8.4.). 

 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

14.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości oznaczonej jako działki nr 672/5, 673/4 i 674/5, położonej  w Brzezinach 

przy ul. Mrockiej 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański odpowiedział, iż  komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

10. – „za”, 

  2. – „przeciw”, 

  2. – „wstrzymujące się od głosu”. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

14.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości oznaczonej jako działki nr 533/1 i 533/2, położonej  w Brzezinach przy ul. 

Reymonta 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 



22 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański odpowiedział, iż  komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

9. – „za”, 

3. – „przeciw”, 

2. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

14.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

Brzeziny” 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański odpowiedział, iż  komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Przemysław Maślanko poprosił, aby Pani Burmistrz odniosła się do pisma mieszkańców 

ul. Ogrodowej, które kilka dni temu wpłynęło do Urzędu Miasta. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na drodze wykonano nakładkę z destruktu i nie rozumie, o  co 

chodzi mieszkańcom. Kurz i pył są wynikiem m.in. suszy. Jak tylko pozwoli pogoda nakładka 

zostanie spryskana specjalnym środkiem, który zapobiega pyleniu. Zdaniem Pani Burmistrz 

droga kurzy się, ponieważ kierowcy za szybko jeżdżą samochodami. 

 

Radny Dariusz Guzek pogratulował Pani Burmistrz tak sprawnych działań w ramach remontu 

kanału. 

Następnie odniósł się do zdjętej z porządku obrad uchwały w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego - wyjaśnił, iż radni reprezentują mieszkańców i muszą 

mieć na uwadze ich prośby i wnioski. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zdjęcie uchwały z porządku obrad prowadzi do wydłużenia 

całej procedury związanej z uchwaleniem zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, a 

należy pamiętać o tym, iż inni mieszkańcy z niecierpliwością czekają na jego zmianę, ponieważ 

wielu z nich ma już pozwolenie na budowę. 
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Podkreśliła, iż przez 17 lat żaden z mieszkańców, którzy podpisali się pod pismem nie wniósł 

żadnych uwag. Wstrzymanie procesu uchwałodawczego dla 3 mieszkańców (bo pod pismem 

podpisały się 3 rodziny) spowoduje negatywny oddźwięk wśród mieszkańców, którzy oczekują 

na zmianę mpzp. 
 

Radny Dariusz Guzek zaproponował, aby jak najszybciej zorganizować spotkanie, na które 

zostaną zaproszeni wszyscy mieszkańcy podpisani pod pismem, aby mogli przedstawić swoje 

stanowisko. 
 

Pani Burmistrz powiedziała, iż dokładnie ci sami mieszkańcy kilka lat temu wystąpili do 

Burmistrza z wnioskiem o zmianę przeznaczenia terenu z rolniczego na mieszkaniówkę, co 

zostało uczynione, a dziś chcą ten proces odwrócić i zmienić bieg drogi narażając Miasto na 

ogromne koszty w związku z odszkodowaniami, jakie trzeba byłoby wypłacić osobom, które już 

w ten teren zainwestowały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta odnosząc się do propozycji radnego Dariusza Guzka powiedział, 

iż spotkanie zostanie zorganizowane w najbliższym czasie. 
 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała, kiedy wpłynęło pismo mieszkańców, gdyż nie 

jest jej znana jego treść? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w/w pismo zostało przedstawione radnym na komisji, kiedy 

był również wyjazd w teren. Stwierdziła, iż mieszkańcy najpierw podpisują się pod pismem, a 

później nie przychodzą ani na komisję, ani na wizję w terenie. Osoba najbardziej 

zainteresowana znała termin  komisji wyjazdowej, a mimo to nie poinformował innych 

zainteresowanych. 

 

Radna odparła, iż jak najbardziej popiera Panią Burmistrz w tym zakresie, gdyż na komisji była 

osoba najbardziej zainteresowana w/w kwestią i wizja w terenie została zorganizowana na jego 

prośbę. Ustalono termin, poinformowano wnioskodawcę, więc zainteresowani mieszkańcy mieli 

wystarczająco dużo czasu, aby przyjść na komisję i przedstawić swój punkt widzenia. 
 

Główny specjalista Wydz. RI Mirosława Terka poinformował, iż pismo o którym mowa 

wpłynęło do Burmistrza Miasta Brzeziny oraz dw. Rady Miasta 22 marca 2022 roku.  

 

Radna Anna Sokołowska powiedziała, iż podczas komisji radni dowiedzieli się, że nie można 

zmienić tego, co zostało już zmienione. W związku z tym cała ta dyskusja jest 

bezprzedmiotowa.  
 

Pani Burmistrz poinformował, iż uwzględnienie wniosku mieszkańców oznaczałoby powrót do 

początku procedury zaczynając od prac nad zmianą studium, a następnie uruchomienie całej 

procedury uchwałodawczej od nowa. Wydłużyłoby to proces zmiany planu o kolejne 2 lata. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poruszył temat pomp ciepła, gdyż 

mieszkańcy skarżą się, że pompy nie działają jak należy i pomimo obietnic wykonawca nie 

dokonał przeglądu technicznego tych urządzeń. Mieszkańcy są rozgoryczeni, ponieważ wydali 

sporo pieniędzy na ich zainstalowanie, a tymczasem z powodu niewłaściwego ich działania 

niejednokrotnie zmuszeni są do korzystania z wcześniejszego źródła ogrzewania. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż spotkała się z wykonawcą, który zobowiązał się do dokonania 

przeglądu technicznego pomp. Dla każdej instalacji zostanie założona książka obiektu 

budowlanego, aby wszystkie interwencje, naprawy były tam wpisywane. Do Urzędu wpłynęły 

142 uwagi mieszkańców, które przekazane zostały wykonawcy. Trzeba jednak pamiętać, iż przy 

tego rodzaju pompach ciepła niezbędny jest licznik dwukierunkowy. Ponadto działanie systemu 

zależy również od konstrukcji i budowy domu – idealnie sprawdzają się w domach 

wybudowanych w nowej technologii z odpowiednim systemem docieplenia. Pani Burmistrz 

poprosiła, aby mieszkańcy wszelkie usterki oraz uwagi zgłaszali na piśmie. 
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Radny Marek Matyszczak zapytał czy zostały rozstrzygnięte konkursy, na które składaliśmy 

wnioski dotyczące fotowoltaiki? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zainteresowanie dotacjami na fotowoltaikę było bardzo duże, 

Miasto złożyło wnioski, jednak na chwilę obecną nie ma żadnej informacji. 

 

Radny dopytał również o fotowoltaikę, pod którą wydzierżawiona jest ziemia na 

„Rozworzynie”.       

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż dzierżawca aneksem przedłużył umowę do końca czerwca, 

jeżeli jednak PGE nie wyda mu warunków na budowę tej instalacji wówczas umowa zostanie 

rozwiązana. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała, kiedy zostaną zamieszczone uaktualnione mapy 

miasta i ile map zostało zakupionych? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zaraz się dowie i udzieli radnej odpowiedzi.    

 

Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał, czy zapadła już decyzja odnośnie budowy hali? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto ma przyrzeczenie promesy na budowę hali na 9 mln zł, 

jednak na chwilę obecną nie stać nas, aby przy wkładzie własnym 1mln zł wybudować halę 

według parametrów składanych przy wniosku. W dniu wczorajszym został złożony wniosek do 

ŁOM-u o dofinansowanie budowy hali, jednak możemy aplikować jedynie o taka kwotę, która 

była składana w fiszce w 2016 roku. Mowa jest o kwocie około 5 mln zł, która i tak nie 

wystarczy na wybudowanie hali, ponieważ wznowienie kosztorysu opiewa na ponad 18mln zł. 

W związku z tym Pani Burmistrz nie wie, w jaki sposób Miasto mogłoby wybudować hale bez 

wsparcia kredytu. Niemniej jednak decyzja należy do Rady Miasta. 
 

Radny Daniel Szymczak podziękował pracownikom Urzędu za szybką reakcję na jego prośbę o 

naprawę placu zbaw na ul. Przechodniej, który został po raz kolejny zdewastowany. 

Zaapelował do mieszkańców, aby sami reagowali lub zgłaszali na Policję wszelkie akty 

wandalizmu. 
 

Pani Burmistrz podziękowała za docenienie pracy pracowników Urzędu. Podkreśliła, iż w/w 

plac zabaw zlokalizowany jest w „obszarze bardzo trudnym społecznie”. 

Następnie poinformowała, iż prezes TBS-u planuje zamontowanie na ul. Przechodniej 

monitoringu, aby ukrócić podrzucane tam w ilościach przemysłowych śmieci, głównie 

wielogabarytowych. 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odnosząc się do pytania radnej Doroty 

Tomczak-Dratkiewicz poinformowała, iż Miasto zleciło wykonanie 10szt. map w wersji 

papierowej w skali 1:5000 oraz pdf-u. Koszt wykonania map to około 6.000,00zł z terminem 

realizacji 2 miesięcy. W okolicach czerwca/ lipca mapy powinny się już pojawić na terenie 

miasta. 
 

16.  Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LV sesji Rady Miasta Brzeziny, Przewodniczący 

Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął posiedzenie o godz. 1255 . 
 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „LV sesja Rady Miasta Brzeziny z 31.III.2022r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny?. 
 
 

Przewodniczący Rady 

                      Grzegorz Maślanko 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny

